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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ajuntament en Ple 

Sessió extraordinària  

Data: 28/12/15 

 

Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, sent les vint hores 

del dia vint-i-vuit de desembre de 2015 es van reunir els/les senyors/res que després es 

relacionen, els/les quals representen més d'un terç del nombre legal de membres de la 

Corporació, sota la presidència del Sr. Alcalde, Rubén Rodríguez Navarro, assistit pel 

secretari-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que dóna fe de l'acte, sent l'objecte la 

celebració de la sessió extraordinària de l'Ajuntament ple convocada per al dia de hui. 

 

Assistents: 

Alcalde: 

Rubén Rodríguez Navarro 

 

Tts. d'alcalde: 

Rosella Antolí Santolària 

Jesús Raga Ros 

Mª José Amigó Laguarda 

 

 

Regidors/es: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

Pel Sr. Alcalde es va declarar obert l'acte, passant a tractar l’únic punt de l'ordre del dia. 

 

ÚNIC. APROVACIÓ DEL PRESSUPOST MUNICIPAL, BASES D'EXECUCIÓ I 

PLANTILLA DEL PERSONAL ANY 2016 
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En primer lloc explica la proposta el Sr. alcalde que diu: 

 
Bona vesprada, hui es van a debatre els pressupostos del 2016. 

 

Aquest ple extraordinari, es realitza per a l'aprovació d’aquests pressupostos, el més important, 

ja que és el desenvolupament econòmic de l'Ajuntament de Bonrepòs i Mirambell. 

 

Aquest pressupost ha sigut realitzat amb l'objectiu d'intentar millorar la vida dels veïns, donant 

prioritat a les partides socials i, amb això, donant la urgència a la necessitat de la gent, dels 

veïns, i ajustant-lo a la realitat de Bonrepòs i Mirambell. 

 

Es destina una bossa directa a Serveis Socials i a la reestructuració de l'atenció d’aquests 

serveis, amb la contractació d'una assistenta social a jornada completa. 

 

També en educació es crea una partida per a un nou projecte de l'ampliació del col·legi, que no 

esperàvem i cal realitzar-lo. 

 

S'inclou una partida de participació ciutadana, transparència, medi ambient…objectius 

necessaris. 

 

En definitiva, pressupostos reals i clars. 

 

Ningú millor per a explicar els pressupostos 2016 i a qui done la paraula, el regidor d'Hisenda 

Jesús Raga: 

 

En primer lloc, vull explicar que la tramitació d'aquest pressupost ha sigut molt diferent de com 

es realitzava en els últims anys. La primera cosa que es va fer abans de començar qualsevol 

moviment, per a la realització del mateix, va ser enviar a l'oposició una invitació a la 

participació del mateix, sol·licitant-los propostes que s'hi pogueren incloure. Després ho 

exposaré. 

 

També, des que s'ha facilitat, a tots els regidors de la corporació, tota la informació que compon 

l'esborrany de pressupost municipal per al 2016, perquè puga ser aprovat, han passat 15 dies 

perquè els puguen estudiar i així poder argumentar amb l'estudi necessari el seu vot al 

pressupost. Cosa que en la legislatura anterior no succeïa, a pesar de les reiterades sol·licituds de 

l'oposició. En la comissió informativa es van exposar els eixos que desenrotlla aquest pressupost 

cosa que també ha canviat… jo mateix, com a regidor d'hisenda em vaig oferir a resoldre 

qualsevol dubte que l'oposició poguera tenir perquè tingueren la màxima informació... la 

transparència per damunt de tot. 

 

El pressupost preveu uns ingressos de 2.266.912,89 €, i unes despeses per la mateixa 

quantitat… 

 

El pressupost municipal per al 2016 té diverses premisses que ho marquen i altres que ho 

condicionen. La primera és l'amortització del préstec a proveïdors, en aquest pressupost 
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s'amortitzen 82.000 €. En el pressupost vigent s'han amortitzat 41.000 € en el segon semestre, 

que ve donat pel període de carència que es va fer al principi del préstec. Sense aquest préstec 

no s'haguera pogut pagar els 350.000 € de la sentència de Fermín, atés que no s'ha amortitzat 

res, del deute que tenia en aquell moment i va ser liquidant la Generalitat amb l'Ajuntament, que 

era la major part de muntant prestat…   

 

Quan va entrar aquest equip de govern el deute net de l'Ajuntament era de 1.035.000 €, al final 

del 2016 serà d'uns 864.382,85 €. Una reducció d'un 16,5 % del deute. En aquest pressupost 

s'amortitzen 129.365 €. 

 

La segona premissa, és el pagament de la sentència que condemna a l'Ajuntament a pagar a 

Esber (antiga empresa de manteniment de l'enllumenat públic) per valor d'uns 36.000 €, que 

assumim en aquest pressupost. En l'últim trimestre de l'any s'ha assumit per part de l'Ajuntament 

la devolució de les primes a les energies renovables, que el senyor Montoro s'ha encabotat a 

carregar-se, va suposar tornar 24.000 €. Quedarà assumir la sentència de Tativert per a 

posteriors pressupostos. 

 

La tercera, és la baixada del 5% de l'IBI, que suposa un ingrés menor per a aquest pressupost i 

un important alleugeriment per a les butxaques dels nostres veïns, davant aquesta important 

rebaixa de la pressió fiscal en Bonrepòs i Mirambell…, a tot açò, cal sumar la reconversió dels 

terrenys urbanitzables que pagaven com a urbana i ara passen a pagar com a rústic, amb la 

consegüent reducció d'impost que hauran d'abonar els propietaris d'aqueixos terrenys. Aquesta 

minoració d'ingressos serà minorada per la regularització cadastral que ha realitzat el cadastre. 

 

També hem de ressenyar que en aquest pressupost es realitza una pujada de l'1% dels sous dels 

treballadors i la devolució del 50% de la paga de 2012, que faltava per tornar i que el Partit 

Popular va fulminar en aqueix any, tal com marca la llei de pressupostos de l'Estat. També 

assumim una reivindicació dels auxiliars administratius i de l'administratiu de realitzar una 

promoció interna amb ella poder ascendir de grup. (explica l'errata en la plantilla de personal) 

 

I l'última, i la més important per a l'equip de govern, és el gir social que plasma aquest 

pressupost, clarament s'aposta per posar més recursos de l'Ajuntament al servei de les persones 

que més ho necessiten del municipi. És un fi que es va marcar des del primer moment per part 

d'aquest equip de govern, les persones són la prioritat i treballarem per millorar la vida als 

nostres veïns. 

 

És el primer pressupost que aposta per habilitar una partida extraordinària d'ajudes socials a 

banda de l'habitual habilitada a través de la Mancomunitat del Carraixet. Algú podria dir que 

enguany ja l'havia, però no és veritat, perquè l'habilitar una partida per a ajudes socials 

extraordinària va ser decisió dels veïns en el simulacre de pressupostos participatius que es va 

realitzar. 

 

En aquest pressupost s'aposta forta per una important remodelació dels serveis socials donant-

los la dimensió que es necessita… on l'assistenta social a mitja jornada, perquè a hores d'ara està 

compartida amb Vinalesa, passarà a tenir jornada completa en Bonrepòs i Mirambell, amb la 
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qual cosa tindrà més dies d'atenció al públic i més temps per a tramitar i valorar tots els serveis, 

i molt important també, és que amb la coordinació amb l'assistenta de Vinalesa cobrirem les 

vacances per a no quedar-nos sense servei i les possibles baixes. Aquest punt és de vital 

importància i s'hauria d'haver escomés anys enrere, quan més intensa va ser la crisi que 

continuem patint. 

 

Desgraciadament, en aquest pressupost hem hagut d'habilitar una partida de 10.000 € per a la 

realització d'un nou projecte d'ampliació de l'escola, atés que l'anterior no serveix i s'ha de 

començar de 0 el projecte, al no complir els requisits i criteris mínims a complir que la 

Conselleria d'Educació exigeix a qualsevol projecte i que marca abans de realitzar qualsevol 

ratlla, cosa que aquí mai es va produir.  

 

En aquest pressupost s'habiliten noves partides com són les d'igualtat, participació ciutadana i 

transparència, normalització lingüística, agricultura… s'augmenten altres com a mitjà ambient 

que passa de 4.000 a 8.000, joventut i cultura també augmenten, la partida de subvencions 

augmenta perquè tinguem un marge quan hi haja situacions extraordinàries com ho és enguany 

la celebració del 25 aniversari de la Societat Musical, s'adeqüen altres a la realitat com és la 

partida de festes… 

 

Tal com deia al principi, la primera cosa que es va fer des de la Regidoria d'Hisenda per a 

començar a treballar en la confecció del nou pressupost, va ser demanar al Partit Popular que 

ens aportara les seues propostes al pressupost per a així poder estudiar-les, per a aconseguir la 

seua inclusió, atés que sempre hem volgut que en la confecció i tramitació pogueren participar 

tots sense cap exclusió. 

 

El Partit Popular va respondre ràpid i aportant quatre propostes, la qual cosa és molt d'agrair i 

ho faig públicament en aquest ple. 

 

- La primera deia així: - Donada l'afluència dels nostres veïns en època estival a la piscina 

municipal, proposem que tant la piscina infantil com la d'adults, siguen preparades i ajustades a 

la normativa legal vigent, als efectes de millorar la seguretat infantil i de minusvàlids.  

 

Bé és sabut que açò ho he defensat personalment davant aquest saló de plens… 

 

Per tant, en aquesta estem d'acord, la piscina no compleix la normativa d'accessibilitat, el Decret 

255/1994 modificat pel Decret 97/2000 que regula les normes higienicosanitàries i de seguretat 

de les piscines d'ús col·lectiu i dels parcs aquàtics i en el seu art. 28.4 exigeix Que tota piscina 

d'ús col·lectiu disposarà dels mecanismes necessaris que permeten la seua utilització per 

persones amb discapacitat. Per això, bé siga amb alguna subvenció o directament del que aporte 

Diputació aquesta adaptació serà escomesa. 

 

- La segona deia així: - Donades les nombroses activitats que es realitzen al Saló d'Actes de la 

Llar parroquial per les nostres associacions i veïns i ja que l'anterior equip de govern del Partit 

Popular va encarregar la memòria valorada de les obres necessàries per a condicionar aquest 

saló, i que va ser presentada per registre d'entrada a la Diputació de València, proposem que es 
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continuen millorant i modernitzant les instal·lacions de l'esmentat saló d'actes de la Llar 

Parroquial als efectes de que els nostres veïns puguen gaudir d'unes instal·lacions dignes, en 

condicions i amb la qualitat que es mereixen els nostres veïns. 

 

En aquesta també estem d'acord, tant és així que al març començaran les obres de 

condicionament dels serveis del saló, que tenen una desmesurada antiguitat i no compleixen cap 

normativa… 

 

- La tercera deia així: - Donada l'afluència i participació dels nostres veïns en les Festes 

Patronals, i com a conseqüència d'aquest fet, el lloguer de taules i cadires cada vegada és més 

costós, és pel que proposem que s'incloga una partida en els pressupostos municipals de l'any 

2016 perquè el propi Ajuntament compre taules i cadires suficients per a poder cobrir les 

necessitats tots els veïns i al mateix temps queden amortitzades any a any en compte d'haver de 

llogar-les. 

 

Aquesta proposta després d'estudiar-la i quantificar-la… 250 taules per 55 € són uns 13.750 € i 

les cadires 2.500 cadires per 6 € són 15.000 €… 28.750 € és un muntant prou important com per 

a estudiar-ho molt a fons, atés que cada any hauríem de continuar reposant les taules i cadires 

extraviades… 

 

- La quarta i última deia així: - En vista que en tots els Pressupostos municipals es consigna una 

quantitat aproximada de 3.000 € per a l'agermanament amb Roccastrada, i ja que l'intercanvi 

cultural entre dos pobles tan allunyats està demostrat (pel passar dels anys) que és 

extremadament costós, proposem que la partida econòmica es modifique i el seu import siga 

destinat a INTERCANVI CULTURAL ASSOCIATIU. Per a la qual cosa es redactaran unes 

bases en què qualsevol associació del nostre municipi puga optar a una subvenció en concepte 

d'Intercanvi Cultural amb associacions d'altres pobles que ells trien. 

 

Davant, aquesta proposta hem de dir que la Societat Musical compleix 25 anys i durant tot l'any, 

que va començar al novembre, vol celebrar-ho d'una manera molt especial i una d'aqueixes 

celebracions, que vol escometre, és tornar a Roccastrada on ja van estar fa anys, per tant volem 

ajudar a fer que açò es faça possible i en això estem… i amb això complirem l'esperit de la 

proposta presentada. 

 

Per tant hem estudiat i assumit quasi totes les propostes del Partit Popular, a falta d'un millor 

estudi de la proposta de les taules i les cadires… 

 

Seguint amb el pressupost, una vegada liquidat el deute pendent de la Generalitat Valenciana 

amb l'Ajuntament, podem dir, que per fi, que la Generalitat ja no és una rèmora per a Bonrepòs i 

Mirambell i esperem que prompte puga ser una solució als problemes dels nostres veïns. La 

Generalitat Valenciana obri per primera vegada, des que es va incloure en l'Estatut 

d'Autonomia, el Fons de Cooperació Municipal de la Comunitat Valenciana, dotant-lo en aquest 

primer pressupost d'una manera simbòlica amb un euro per habitant, però amb visió d'anar 

augmentant-ho any a any d'acord amb les possibilitats.  

 



6 

 

La Diputació actua com li correspon i aporta pràcticament els que venien a ser dos PPOS, atés 

que acumula els molts programes que hi havia anteriorment i  aporta el global perquè cada 

Ajuntament decidisca què realitzar amb aqueixos diners, deixant aqueixa llibertat i no 

encotillant en uns programes concrets. 

 

Volem posar en marxa el primer pressupost participatiu real, on es decidisca una part de les 

inversions que l'Ajuntament realitzarà, de la qual cosa rebrem de la Diputació. On a través d'un 

vídeo ho explicarem perquè es puga entendre el que significa. Amb uns criteris que marcaren les 

sol·licituds… Criteris d'admissió de propostes:  

 

Les propostes han de complir els criteris següents per a poder ser admeses:  

 

1. Que siguen legals 

2. Que facen referència a competències directes i assumides per l'Ajuntament 

3. Que siguen concretes i avaluables econòmicament 

4. Que siguen viables tècnicament (no hagen impediments tècnics per a realitzar la proposta i 

que aquesta s'ajusta a la normativa jurídica vigent) 

5. Que no fan referència a les despeses obligatòries que ha de suportar l'Ajuntament 

6. Que no plantegen accions insostenibles, és a dir, no comprometen les necessitats i les 

possibilitats de desenvolupament de les generacions presents i futures 

7. Que no plantegen accions d'exclusió social 

 

Descripció de la proposta 

 

Categoria: (mobilitat i condicionament via pública, instal·lacions d'oci i cultura, instal·lacions 

esportives, defensa del patrimoni i béns en comú, altres) 

 

On proposeu que es faça? 

 

Per què voleu que es faça? 

 

Per tot això, i perquè creiem que és un pressupost realista i adequat a la realitat de Bonrepòs i 

Mirambell ho presentem per a la seua aprovació per aquest ple… 

 

Oberta deliberació respecte d'això, pren la paraula la Sra. Antolí en primer lloc i expressa 

la seua satisfacció perquè ha sigut un pressupost elaborat amb consens i diàleg, i aquest 

n’és el resultat. Afig que s'ha invitat al Grup Popular a què presente propostes. 

 

També s'alegren que s'hagen tingut en compte les propostes que el seu grup ha presentat 

com habilitar partides de transparència, agricultura, etc. Així cada regidor sap de quants 

diners disposa per a la seua àrea.  

 

Assenyala així mateix, un augment de les partides destinades a Serveis Socials i la 

Mancomunitat del Carraixet. Que aposten per fomentar la mancomunitat, dotant-la de 
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noves competències com el servei de grua o com el Pacte d'alcaldes per a reduir el CO2, 

que és millor mancomunar-ho.  

 

Diu que s'està pagant deute de 2014, igual que altres pobles, i altres vegades els municipis 

s'ajuden mutuament. 

 

D'altra banda, diu que no comprèn com en els passats pressupostos no hi havia partida 

d'agricultura. 

 

Afig que s'han ampliat les partides de cultura, (s'ha habilitat una partida per al nou projecte 

d'ampliació del col·legi). Que han primat els interessos del poble abans que l'interès dels 

partits.  

 

S'ha incrementat la partida de subvenció a les associacions i s'ha inclòs en elles a Cáritas. 

 

Com ja s’està fent en aquesta legislatura, es donarà informació en la pàgina web municipal 

de l'estat d'execució del pressupost mensualment, per a la informació i control del ciutadà. 

 

Per tot això, anuncia el seu vot favorable a la proposta. 

 

Tot seguit pren la paraula el Sr. Traver i diu que el seu grup no farà el mateix que farien 

PSOE i Compromís, que votarien en contra; anuncia l'abstenció del Grup Popular. Volen 

que Bonrepòs i Mirambell continue creixent i que l'equip de govern assumisca les seues 

responsabilitats i treballen per a això.  

 

Intervé la Sra. Antolí per a agrair l'abstenció del PP, però que no és el mateix procediment 

el que s'ha dut a terme ara, que el d'abans; que ara s'han donat uns dies per a estudiar el 

pressupost. Que el vot en contra era, tant pel procediment en la tramitació, com pel fons, 

per coses en què no estaven d'acord. 

 

El Sr. Raga pren la paraula i reitera el que s'ha dit per la Sra. Antolí sobre l'agraïment per 

l'abstenció del PP.  

 

En el mateix sentit es manifesta el Sr. alcalde, dient que el procediment d'elaboració del 

pressupost ha sigut molt diferent del d'anys anteriors, per l'oportunitat de participació que 

s'ha oferit als grups municipals, però que, no obstant això, agraeix l'abstenció del PP. 

 

Finalment, el Sr. Raga diu que en pròximes dates s'informarà sobre les fases i les dates de 

tramitació del pressupost participatiu i invita a tots a realitzar propostes per a millorar el 

poble. 
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Passat l'assumpte a votació, per sis vots favorables dels/les regidors/es dels Grups 

Socialista i Compromís i cinc abstencions dels/les regidors/es del Grup Popular, aquest 

Ajuntament Ple adopta l'acord següent: 

 
Vist el projecte de pressupost per a l'exercici de 2016, aquest Ajuntament Ple adopta l'acord 

següent: 

 

a) Aprovar el projecte de pressupost per a l'exercici 2016, així com les bases d'execució del 

mateix, el resum de les quals, a nivell de capítols és el següent:  

 

INGRESSOS                                   Euros 

I  -IMPOSTOS DIRECTES      1.108.000,00€ 

II –IMPOSTOS INDIRECTES                     10.000,00€       

III-TAXES, PPÚB. I ALTRES INGR.              294.891,75€            

IV-TRANSF.CORRENTS                        693.721,14€ 

V -INGR. PATRIMONIALS                         3.100,00€   

VI-ALIEN. INVERS. REALS                     30.100,00€ 

VII-TRANSF.DE CAPITAL                  124.000,00€ 

VIII-ACTIUS FINANC.                                     3.000,00€       

IX-PASSIUS FINANC.                                   

 

TOTAL PRESSUPOST                               2.266.812,89€ 

 

DESPESES 

I  -DESPESES DE PERSONAL                      975.384,71€    

II- DESP. BÉNS C.I SERV.                            755.042,82€ 

III-DESP. FINANCERES                                   8.499,00€ 

IV-TRANSF.CORRENTS                               242.920,51€ 

V- FONS CONT. I ALTRES IMP. 

VI-INVERSIONS REALS                              151.600,00€ 

VII-TRANSF. CAPITAL                                    1.000,00€ 

VIII-ACTIUS FINANCERS                               3.000,00€ 

IX.- PASSIUS FINANCERS                          129.365,85€ 

 

TOTAL PRESSUPOST                               2.266.812,89€    

 

b) Aprovar la plantilla de personal continguda en el mateix, que queda com segueix: 

 

FUNCIONARIS                                              

LLOC           C.DESTINACIÓ       C.ESPECÍFIC 

 

1 SECRET. INT             8.462,28                 22.612,83 

1 GRUP GESTIÓ                  0,00                          0,00 

1 ADM.-TRES. 
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A EXTINGIR        6.179,28      14.514,85 

3 ADM.           0,00   0,00 

3 AUX. ADM. 

A EXTINGIR        4.784,88              6.562,52 

1 ADM.           0,00                  0,00 

1 AUX. ADM. 

A EXTINGIR        2.392,44       3.281,26 

1 TÈCNIC INFORM.      4.784,88                    6.562,52 

1 ORDENANÇA           4.784,88                   6.562,52 

1 OF. CAP POL. LOC. 

   SENSE COBRIR         9.179,28                 15.440,60 

1 OFICIAL 2a ACTIV.   6.179,28          15.440,60 

6 POLICIA LOCAL        4.784,88       6.562,52 

 

LABORALS                          Import total €  

 

1 PROF. GIMNÀSTICA                        23.440,59 

1 CONSERGE CEIP                          9.295,30 

1 PSICÒLEG    31.290,83     

1 OFICIS DIVERSOS                         21.110,31 

 

c) Que s'expose al públic aquest pressupost per un termini de 15 dies de conformitat amb 

l'article 170 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març i en cas que no es presenten 

reclamacions quedarà definitivament aprovat. 

d) Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a quants tràmits i signatura de documents es necessiten 

per a l'execució del present acord. 

 

     I no havent-hi més assumptes que tractar, el Sr. Alcalde va alçar la sessió, sent les vint 

hores quaranta-cinc minuts, de tot el qual, com a secretari, done fe. 

 

L'alcalde                                 El secretari 

 

 

 

 

 

Rubén Rodríguez Navarro                   Carlos Hinarejos Pereira 
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AJUNTAMENT 

DE 

BONREPÒS I MIRAMBELL 

 

Ayuntamiento en Pleno 

Sesión extraordinaria  

Fecha: 28/12/15 

 

En el Salón de Sesiones de la Casa Consistorial de Bonrepòs i Mirambell, siendo las veinte 

horas del día veintiocho de diciembre de 2015 se reunieron los/las señores/as que luego se 

relacionan, los/las cuales representan más de un tercio del número legal de miembros de la 

Corporación, bajo la presidencia del Sr. Alcalde, Rubén Rodríguez Navarro, asistido por el 

secretario-interventor Carlos Hinarejos Pereira, que da fe del acto, siendo el objeto la 

celebración de la sesión extraordinaria del Ayuntamiento Pleno convocada para el día de 

hoy. 

 

Asistentes: 

Alcalde: 

Rubén Rodríguez Navarro 

 

Ttes. de alcalde: 

Rosella Antolí Santolària 

Jesús Raga Ros 

Mª José Amigó Laguarda 

 

Concejales/as: 

Fernando Traver Sanchis 

Trinidad Trives Noguera 

María Dolores García Peñalver 

José Laguna Rodrigo 

Pedro Adolfo Rodríguez Díaz 

Raquel Ramiro Pizarroso 

Rosa Isabel Bolaños Otero 

 

         Por el Sr. Alcalde se declaró abierto el acto, pasando a tratar el único punto del orden 

del día. 

 

ÚNICO. APROBACIÓN DEL PRESUPUESTO MUNICIPAL, BASES DE 

EJECUCIÓN Y PLANTILLA DEL PERSONAL AÑO 2016 
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En primer lugar explica la propuesta el Sr. alcalde que dice: 

 
Buenas tardes, hoy se van a debatir los presupuestos del 2016. 

 

Este pleno extraordinario, se realiza para la aprobación de dichos presupuestos, el más 

importante, ya que es el desarrollo económico del Ayuntamiento de Bonrepòs i Mirambell. 

 

Este presupuesto ha sido realizado con el objetivo de intentar mejorar la vida de los vecinos, 

dando prioridad a las partidas sociales y, con ello, dando la urgencia a la necesidad de la gente, 

de los vecinos, y ajustándolo a la realidad de Bonrepòs i Mirambell. 

 

Se destina una bolsa directa a Servicios Sociales y a la reestructuración de la atención de dichos 

servicios, con la contratación de una asistenta social a jornada completa. 

 

También en educación se crea una partida para un nuevo proyecto de la ampliación del colegio, 

que no esperábamos y hay que realizarlo. 

 

Se incluye una partida de participación ciudadana, transparencia, medio ambiente…objetivos 

necesarios. 

 

En definitiva, presupuestos reales y claros. 

 

Nadie mejor para explicar los presupuestos 2016 y a quien doy la palabra, el concejal de 

Hacienda Jesús Raga: 

 

En primer lugar, quiero explicar que la tramitación de este presupuesto ha sido muy diferente a 

como se venía realizando en los últimos años. Lo primero que se hizo antes de empezar 

cualquier movimiento, para la realización del mismo, fue enviar a la oposición una invitación a 

la participación del mismo, solicitándoles propuestas que se pudieran incluir en el mismo. 

Luego lo expondré. 

 

También, desde que se ha facilitado, a todos los concejales de la corporación, toda la 

información que compone el borrador de presupuesto municipal para 2016, para que pueda ser 

aprobado, han pasado 15 días para que los puedan estudiar y así poder argumentar con el 

estudio necesario su voto al presupuesto. Cosa que en la legislatura anterior no sucedía, a pesar 

de las reiteradas solicitudes de la oposición. En la comisión informativa se expusieron los ejes 

que desarrolla este presupuesto cosa que también ha cambiado… yo mismo, como concejal de 

hacienda me ofrecí a resolver cualquier duda que la oposición pudiera tener para que tuvieran la 

máxima información... la transparencia por encima de todo. 

 

El presupuesto prevé unos ingresos de 2.266.912,89 €, y unos gastos por la misma cantidad… 

 

El presupuesto municipal para 2016 tiene varias premisas que lo marcan y otras que lo 

condicionan. La primera es la amortización del préstamo a proveedores, en este presupuesto se 

amortizan 82.000 €. En el presupuesto vigente se han amortizado 41.000 € en el segundo 
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semestre, que viene dado por el periodo de carencia que se hizo al principio del préstamo. Sin 

este préstamo no se hubiese podido pagar los 350.000 € de la sentencia de Fermín, dado que no 

se ha amortizado nada, de la deuda que tenía en aquel momento y fue liquidando la Generalitat 

con el Ayuntamiento, que era la mayor parte de montante prestado…   

 

Cuando entró este equipo de gobierno la deuda neta del Ayuntamiento era de 1.035.000 €, 

al final del 2016 será de unos 864.382,85 €. Una reducción de un 16,5 % de la deuda. En 

este presupuesto se amortizan 129.365 €. 

 

La segunda premisa, es el pago de la sentencia que condena al Ayuntamiento a pagar a Esber 

(antigua empresa de mantenimiento del alumbrado público) por valor de unos 36.000 €, que 

asumimos en este presupuesto. En el último trimestre del año se ha asumido por parte del 

Ayuntamiento la devolución de las primas a las energías renovables, que el señor Montoro se ha 

empeñado en cargarse, lo supuso devolver 24.000 €. Quedará asumir la sentencia de Tativert 

para posteriores presupuestos. 

 

La tercera, es la bajada del 5% del IBI, que supone un ingreso menor para este presupuesto y un 

importante alivio para los bolsillos de nuestros vecinos, ante esta importante rebaja de la presión 

fiscal en Bonrepòs i Mirambell…, a esto, hay que sumar la reconversión de los terrenos 

urbanizables que pagaban como urbana y ahora pasan a pagar como rústico, con la consiguiente 

reducción de impuesto que tendrán de abonar los propietarios de esos terrenos. Esta minoración 

de ingresos será minorada por la regularización catastral que ha realizado el catastro. 

 

También tenemos que reseñar que en este presupuesto se realiza una subida del 1% de los 

sueldos de los trabajadores y la devolución del 50% de la paga de 2012, que faltaba por 

devolver y que el Partido Popular fulminó en ese año, tal como marca la ley de presupuestos del 

Estado. También asumimos una reivindicación de los auxiliares administrativos y del 

administrativo de realizar una promoción interna para con ella poder ascender de grupo. (explica 

la errata en la plantilla de personal) 

 

Y la última, y la más importante para el equipo de gobierno, es el giro social que plasma este 

presupuesto, claramente se apuesta por poner más recursos del Ayuntamiento al servicio de las 

personas que más lo necesitan del municipio. Es un fin que se marco desde el primer momento 

por parte de este equipo de gobierno, las personas son la prioridad y trabajaremos por mejorar la 

vida a nuestros vecinos. 

 

Es el primer presupuesto que apuesta por habilitar una partida extraordinaria de ayudas sociales 

aparte de la habitual habilitada a través de la Mancomunidad del Carraixet. Alguien podría decir 

que este año ya la había, pero no es verdad, porque el habilitar una partida para ayudas sociales 

extraordinaria fue decisión de los vecinos en el simulacro de presupuestos participativos que se 

realizó. 

 

En este presupuesto se apuesta fuerte por una importante remodelación de los servicios sociales 

dándoles la dimensión que se necesita… donde la asistenta social a media jornada, porque a día 

de hoy está compartida con Vinalesa, pasará a tener jornada completa en Bonrepòs i Mirambell, 
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con lo que tendrá más días de atención al público y más tiempo para tramitar y valorar todos los 

servicios, y muy importante también, es que con la coordinación con la asistenta de Vinalesa 

cubriremos las vacaciones para no quedarnos sin servicio y las posibles bajas. Este punto es de 

vital importancia y se tendría que haber acometido años atrás, cuando más intensa fue la crisis 

que seguimos padeciendo. 

 

Desgraciadamente, en este presupuesto hemos tenido que habilitar una partida de 10.000 € para 

la realización de un nuevo proyecto de ampliación de la escuela, dado que el anterior no sirve y 

se tiene que empezar de 0 el proyecto, al no cumplir los requisitos y criterios mínimos a cumplir 

que la Conselleria de Educación exige a cualquier proyecto y que maca antes de realizar 

cualquier raya, cosa que aquí nunca que produjo.  

 

En este presupuesto se habilitan nuevas partidas como son las de igualdad, participación 

ciudadana y transparencia, normalització lingüística, agricultura… se aumentan otras como 

medio ambiente que pasa de 4.000 a 8.000, juventud y cultura también aumentan, la partida de 

subvenciones aumenta para que tengamos un margen cuando haya situaciones extraordinarias 

como lo es este año la celebración del 25 aniversario de la Societat Musical, se adecúan otras a 

la realidad como es la partida de fiestas… 

 

Tal como decía al principio, lo primero que se hizo desde la Concejalía de Hacienda para 

empezar a trabajar en la confección del nuevo presupuesto, fue pedir al Partido Popular que nos 

aportara sus propuestas al presupuesto para así poder estudiarlas, en aras de su inclusión, dado 

que siempre hemos querido que en la confección y tramitación pudieran participar todos sin 

ninguna exclusión. 

 

El partido popular respondió rápido y aportando cuatro propuestas, lo cual es muy de agradecer 

y lo hago públicamente en este pleno. 

 

- La primera decía así: - Dada la afluencia de nuestros vecinos en época estival a la piscina 

municipal, proponemos que tanto la piscina infantil como la de adultos, sean acondicionadas y 

ajustadas a la normativa legal vigente, a efectos de mejorar la seguridad infantil y de 

minusválidos.  

 

Bien es sabido que esto lo he defendido personalmente ante este salón de plenos… 

 

Por tanto, en esta estamos de acuerdo, la piscina no cumple la normativa de accesibilidad, el 

Decreto 255/1994 modificado por el Decreto 97/2000 que regula las normas higiénico-sanitarias 

y de seguridad de las piscinas de uso colectivo y de los parques acuáticos y en su art. 28.4 

exige que toda piscina de uso colectivo dispondrá de los mecanismos necesarios que permitan 

su utilización por personas con discapacidad. Por ello, bien sea con alguna subvención o 

directamente de lo que aporte Diputación esta adaptación será acometida. 

 

- La segunda decía así: - Dadas las numerosas actividades que se realizan en el Salón de Actos 

del Hogar Parroquial por nuestras Asociaciones y vecinos y ya que el anterior equipo de 

gobierno del Partido Popular encargó la memoria valorada de las obras necesarias para 
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acondicionar dicho salón, y que fue presentada por registro de entrada en la Diputación de 

Valencia, proponemos que se sigan mejorando y modernizando las instalaciones del citado 

Salón de Actos del Hogar Parroquial a efectos de que nuestros vecinos puedan disfrutar de unas 

instalaciones dignas, en condiciones y con la calidad que se merecen nuestros vecinos. 

 

En esta también estamos de acuerdo, tanto es así que en marzo empezarán las obras de 

acondicionamiento de los servicios del salón, que tienen una desmesurada antigüedad y no 

cumplen ninguna normativa… 

 

- La tercera decía así: - Dada la afluencia y participación de nuestros vecinos en las Fiestas 

Patronales, y como consecuencia de este hecho, el alquiler de mesas y sillas cada vez es más 

costoso, es por lo que proponemos que se incluya una partida en los presupuestos municipales 

del año 2016 para que el propio Ayuntamiento compre mesas y sillas suficientes para poder 

cubrir las necesidades de todos los vecinos y a la vez quedan amortizadas año a año en vez de 

tener que alquilarlas. 

 

Esta propuesta después de estudiarla y cuantificarla… 250 mesas por 55 € son unos 13.750 € y 

las sillas 2.500 sillas por 6 € son 15.000 €… 28.750 € es un montante bastante importante como 

para estudiarlo muy a fondo, dado que cada año tendríamos que seguir reponiendo las mesas y 

sillas extraviadas… 

 

- La cuarta y última decía así: - En vista de que en todos los Presupuestos Municipales se 

consigna una cantidad aproximada de 3.000 € para el hermanamiento con Roccastrada, Y ya que 

el intercambio cultural entre dos pueblos tan alejados está demostrado (por el pasar de los años) 

que es extremadamente costoso, proponemos que la partida económica se modifique y su 

importe sea destinado a INTERCAMBIO CULTURAL ASOCIATIVO. Para lo cual se 

redactarán unas bases en las que cualquier asociación de nuestro municipio pueda optar a una 

subvención en concepto de Intercambio Cultural con Asociaciones de otros pueblos que ellos 

elijan. 

 

Ante, esta propuesta tenemos que decir que la Societat Musical cumple 25 años y durante todo 

el año, que empezó en noviembre, quiere celebrarlo de una manera muy especial y una de esas 

celebraciones, que quiere acometer, es volver a Roccastrada donde ya estuvieron hace años, por 

lo tanto queremos ayudar a que esto se haga posible y en ello estamos… y con ello cumpliremos 

el espíritu de la propuesta presentada. 

 

Por lo tanto hemos estudiado y asumido casi todas las propuestas del Partido Popular, a falta de 

un mejor estudio de la propuesta de las mesas y las sillas… 

 

Siguiendo con el presupuesto, una vez liquidada la deuda pendiente de la Generalitat Valenciana 

con el Ayuntamiento, podemos decir, que por fin, que la Generalitat ya no es una rémora para 

Bonrepòs i Mirambell y esperemos que pronto pueda ser una solución a los problemas de 

nuestros vecinos. La Generalitat Valenciana abre por primera vez, desde que se incluyó en el 

Estatuto de Autonomía, el Fondo de Cooperación Municipal de la Comunidad Valenciana, 
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dotándolo en este primer presupuesto de una manera simbólica con un euro por habitante, pero 

con visión de ir aumentándolo año a año conforme a las posibilidades.  

 

La Diputación actúa como le corresponde y aporta prácticamente los que venían a ser dos 

PPOS, dado que acumula los muchos programas que había anteriormente y  aporta el global 

para que cada Ayuntamiento decida qué realizar con ese dinero, dejando esa libertad y no 

encorsetando en unos programas concretos. 

 

Queremos poner en marcha el primer presupuesto participativo real, en donde se decida una 

parte de las inversiones que el Ayuntamiento va a realizar, de lo que recibiremos de la 

Diputación. En donde a través de un video lo explicaremos para que se pueda entender lo que 

significa. Con unos criterios que marcaran las solicitudes… Criterios de admisión de 

propuestas:  

 

Las propuestas han de cumplir los criterios siguientes para poder ser admitidas:  

 

1. Que sean legales 

2. Que hagan referencia a competencias directas y asumidas por el Ayuntamiento 

3. Que sean concretas i evaluables económicamente 

4. Que sean viables técnicamente (no hayan impedimentos técnicos para realizar la propuesta y 

que ésta se ajusta a la normativa jurídica vigente) 

5. Que no hacen referencia a los gastos obligatorios que ha de soportar el Ayuntamiento 

6. Que no planteen acciones insostenibles, es decir, no comprometan las necesidades y las 

posibilidades de desarrollo de las generaciones presentes i futuras 

7. Que no planteen acciones de exclusión social 

 

Descripción de la propuesta 

 

Categoría: (movilidad y acondicionamiento vía pública, instalaciones de ocio y cultura, 

instalaciones deportivas, defensa del patrimonio y bienes en común, otros) 

 

¿Dónde proponéis que se haga? 

 

¿Por qué queréis que se haga? 

 

Por todo ello, y porque creemos que es un presupuesto realista y adecuado a la realidad de 

Bonrepòs i Mirambell lo presentamos para su aprobación por este pleno… 

 

Abierta deliberación al respecto, toma la palabra la Sra. Antolí en primer lugar y expresa 

su satisfacción porque ha sido un presupuesto elaborado con consenso y diálogo, y este es 

el resultado de ello. Añade que se ha invitado al Grupo Popular a que presente propuestas. 
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También se alegran de que se hayan tenido en cuenta las propuestas que su grupo ha 

presentado como habilitar partidas de transparencia, agricultura, etc. Así cada concejal 

sabe de cuánto dinero dispone para su área.  

 

Señala asimismo, un aumento de las partidas destinadas a Servicios Sociales y la 

Mancomunitat del Carraixet. Que apuestan por fomentar la mancomunidad, dotándola de 

nuevas competencias como el servicio de grúa o como el Pacto de Alcaldes para reducir el 

CO2, que es mejor mancomunarlo.  

 

Dice que se está pagando deuda de 2014, igual que otros pueblos, y otras veces los 

municipios se ayudan mutuamente. 

Por otra parte, dice que no comprende cómo en los pasados presupuestos no había partida 

de agricultura. 

 

Añade que se han ampliado las partidas de cultura, (se ha habilitado una partida para el 

nuevo proyecto de ampliación del colegio). Que han primado los intereses del pueblo antes 

que el interés de los partidos.  

 

Se ha incrementado la partida de subvención a las asociaciones y se ha incluido en ellas a 

Cáritas. 

 

Como se viene haciendo en esta legislatura, se dará información en la página web 

municipal del estado de ejecución del presupuesto mensualmente, para la información y 

control del ciudadano. 

 

Por todo ello, anuncia su voto favorable a la propuesta. 

 

Seguidamente toma la palabra el Sr. Traver y dice que su grupo no va a hacer lo mismo 

que harían PSOE y Compromís, que votarían en contra; anuncia la abstención del Grupo 

Popular. Quieren que Bonrepòs i Mirambell siga creciendo y que el equipo de gobierno 

asuma sus responsabilidades y trabajen para ello.  

 

Interviene la Sra. Antolí para agradecer la abstención del PP, pero que no es el mismo 

procedimiento el que se ha llevado a cabo ahora; que el de antes, que ahora se han dado 

unos días para estudiar el presupuesto. Que el voto en contra era, tanto por el 

procedimiento en la tramitación, como por el fondo, por cosas en las que no estaban de 

acuerdo. 

 

El Sr. Raga toma la palabra y reitera lo dicho por la Sra. Antolí sobre el agradecimiento 

por la abstención del PP.  
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En el mismo sentido se manifiesta el Sr. alcalde, diciendo que el procedimiento de 

elaboración del presupuesto ha sido muy distinto del de años anteriores, por la oportunidad 

de participación que se ha ofrecido a los grupos municipales, pero que, no obstante, 

agradece la abstención del PP. 

 

Finalmente, el Sr. Raga dice que en próximas fechas se informará sobre las fases y las 

fechas de tramitación del presupuesto participativo e invita a todos a realizar propuestas 

para mejorar el pueblo. 

 

Pasado el asunto a votación, por seis votos favorables de los/las concejales/as de los 

Grupos Socialista y Compromís y cinco abstenciones de los/las concejales/as del Grupo 

Popular, este Ayuntamiento Pleno adopta el siguiente acuerdo: 

 
Visto el proyecto de presupuesto para el ejercicio de 2016, este Ayuntamiento Pleno adopta el 

siguiente acuerdo: 

 

a) Aprobar el proyecto de presupuesto para el ejercicio 2016, así como las bases de ejecución 

del mismo, cuyo resumen, a nivel de capítulos es el siguiente:  

 

INGRESOS                                 Euros 

I  -IMPUESTOS DIRECTOS     1.108.000,00€ 

II –IMPUESTOS INDIRECTOS                   10.000,00€       

III-TASAS, PPÚB. Y OTROS INGR.         294.891,75€            

IV-TRANSF.CORRIENTES                       693.721,14€ 

V -INGR. PATRIMONIALES                        3.100,00€   

VI-ENAJ. INVERS. REALES                      30.100,00€ 

VII-TRANSF.DE CAPITAL                       124.000,00€ 

VIII-ACTIVOS FINANC.                               3.000,00€       

IX-PASIVOS FINANC.                                   

 

TOTALPRESUPUESTO                      2.266.812,89€ 

 

          GASTOS 

I  -GASTOS DE PERSONAL                     975.384,71€    

II- GTOS BIENES C.Y SERV.                   755.042,82€ 

III-GTOS FINANCIEROS                              8.499,00€ 

IV-TRANSF.CORRIENTES                       242.920,51€ 

V- FONDO CONT. Y OTROS IMP. 

VI-INVERSIONES REALES                      151.600,00€ 

VII-TRANSF. CAPITAL                                1.000,00€ 

VIII-ACTIVOS FINANCIEROS                     3.000,00€ 

IX.- PASIVOS FINANCIEROS                  129.365,85€ 

 

TOTALPRESUPUESTO                       2.266.812,89€    
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b) Aprobar la plantilla de personal contenida en el mismo, que queda como sigue: 

 

FUNCIONARIOS                                              

PUESTO          C.DESTINO      C.ESPECÍFICO 

1 SECRET. INT             8.462,28                 22.612,83 

1 GRUPO GESTIÓN            0,00                          0,00 

1 ADMVO.-TES. 

A EXTINGUIR 6.179,28      14.514,85 

3 ADMVO.       0,00   0,00 

3 AUX. ADMVO. 

A EXTINGUIR        4.784,88              6.562,52 

1 ADMVO.         0,00                  0,00 

1 AUX. ADMVO. 

A EXTINGUIR        2.392,44       3.281,26 

1 TÉCNICO INFORM. 4.784,88                    6.562,52 

1 ORDENANZA           4.784,88                   6.562,52 

1 OF JEFE POL LOC 

   SIN CUBRIR   9.179,28                 15.440,60 

1 OFICIAL 2ª ACTIV   6.179,28          15.440,60 

6 POLICIA LOCAL      4.784,88       6.562,52 

 

LABORALES                          Importe total €  

1 PROF. GIMNASIA                        23.440,59 

1 CONSERJE CEIP                                      9.295,30 

1 PSICOLOGO    31.290,83     

1 OFICIOS VARIOS                         21.110,31 

 

c)Que se exponga al público dicho presupuesto por plazo de 15 días de conformidad con el 

artículo 170 del Real Decreto Legislativo 2/2004 de 5 de marzo y en caso que no se presenten 

reclamaciones quedará definitivamente aprobado. 

 

d) Facultar a la Alcaldía-Presidencia para cuantos trámites y firma de documentos se precisen 

para la ejecución del presente acuerdo. 

 

Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Alcalde levantó la sesión, siendo las veinte 

horas cuarenta y cinco minutos, de todo lo cual, como secretario, doy fe. 

 

El alcalde                                El secretario 

 

 

 

 

Rubén Rodríguez Navarro                  Carlos Hinarejos Pereira 


